

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, MAY 24, 1984
(19)

[Text]

The Standing Committee on External Affairs and National Defence met at 8:05 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Prud'homme presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Bosley, Hudecki, Laniel, McRae, Prud'homme, Robinson (*Etobicoke—Lakeshore*), Sargeant.

Other Members present: Messrs. Deniger, Munro (*Esquimalt—Saanich*).

In attendance: From the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade: Roger Hill, Associate Director.

Witnesses: From Science for Peace: Mr. Anatol Rapoport, President; *From End the Arms Race:* Mr. Frank Kennedy, President, Mrs. Carmela Allevato, Vice-President, Mr. John Broderick, Vice-President.

The Committee resumed consideration of Bill C-32, an Act to establish the Canadian Institute for International Peace and Security. (*See Minutes of Proceedings, Thursday, May 17, 1984, Issue No. 11*).

The Committee resumed consideration of Clause 1.

The witnesses made statements and answered questions.

The Chairman authorized that the documents presented by Mr. Rapoport be printed as an appendix to this day's *Minutes of Proceedings and Evidence* (*See Appendix "EAND-10"*).

At 10:10 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 24 MAI 1984
(19)

[Traduction]

Le Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale se réunit, ce jour à 20 h 05, sous la présidence de M. Prud'homme (*président*).

Membres du Comité présents: MM. Bosley, Hudecki, Laniel, McRae, Prud'homme, Robinson (*Etobicoke—Lakeshore*), Sargeant.

Autres députés présents: MM. Deniger, Munro (*Esquimalt—Saanich*).

Aussi présent: Du Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur: M. Roger Hill, directeur associé.

Témoins: De «Science for Peace»: M. Anatol Rapoport, président. *De «End the Arms Race»:* M. Frank Kennedy, président; M^{me} Carmela Allevato, vice-président; M. John Broderick, vice-président.

Le Comité reprend l'examen du projet de loi C-32, Loi constituant l'Institut canadien pour la paix et la sécurité mondiales. (*Voir Procès-verbal du jeudi 17 mai 1984, fascicule n° 11*).

Le Comité reprend l'examen de l'article 1.

Les témoins font des déclarations et répondent aux questions.

Le président permet que les documents présentés par M. Rapoport figurent en annexe au *Procès-verbaux et témoignages* de ce jour (*Voir Annexe «EAND-10»*).

A 22 h 10, le Comité suspend les travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Robert Vaive

Clerk of the Committee